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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László úr
a Magyar Országgyűlés elnöke

Irásbeli választ igénvlS kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a
alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni

Dr. Navracsics Tibor miniszter úrhoz
„Tervezik- e fejleszteni a közháló rendszert a közigazgatá s

átalakításához kapcsolódóan? ”
címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A KözHáló program keretében az önkormányzati intézmények szélessávú interne t
hozzáféréshez jutottak 2004-től kezdődően. Az egyre inkább informatikai eszközökre
alapozott kommunikáció térnyerése - részben a közigazgatás átalakításával összefüggésben a z
adott központokhoz tartozó (települések) intézmények számának növekedése - megkövetelné
a rendszer fejlesztését. Esetenként ugyanis már ma is mutatkoznak fennakadások a
sávszélesség elégtelensége miatt .

Kérdezem ezért Miniszter Urat, hogy tervezik- e fejleszteni a közháló rendszert a
közigazgatás átalakításához kapcsolódóan ?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2013 . június
I\

r. Szili Kata mt° ‘-,

független képviselő
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